

Title (en)  
Backpack

Title (de)  
Rucksack

Title (fr)  
Sac à dos

Publication  
**EP 1044627 A2 20001018 (DE)**

Application  
**EP 00101902 A 20000131**

Priority  
DE 29906531 U 19990413

Abstract (en)

The rucksack has two shoulder straps connecting into a front clasp (11) in the chest area comprising an insert part (12) and socket part (13). The upper section (6) of the first shoulder strap (2) and the lower section (9) of the second shoulder strap (3) are fastened on the insert part whilst the upper section (7) of the second shoulder strap and the lower section (8) of the first shoulder strap are fastened on the socket part. The insert part is formed by a plate with guide tongue and two outwardly biased spring tongues (15,16) either side and with slit-like openings (17,18) for the strap sections.

Abstract (de)

Ein Rucksack (1) weist zwei Schultertragegurte (2, 3) auf, die sich von der einen bzw. anderen Seite des oberen Endbereichs (4) des Rucksacks (1) über Kreuz schräg nach unten zum unteren Endbereich (5) erstrecken und jeweils aus einem oberen (6, 7) und einem unteren Abschnitt (8, 9) bestehen, die durch eine Schließe im Brustbereich miteinander verbunden sind. Die Schließe wird durch eine Steckschließe (11) aus einem Steckteil (12) und einem Aufnahmeteil (13) gebildet. Dabei ist an dem Steckteil (12) der obere Abschnitt (6) des ersten Schultertragegurts (2) und der untere Abschnitt (9) des zweiten Schultertragegurts (3) und an dem Aufnahmeteil (13) der obere Abschnitt (7) des zweiten Schultertragegurts (3) und der untere Abschnitt (8) des ersten Schultertragegurts (2) befestigt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A45F 3/04**

IPC 8 full level  
**A45F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45F 3/04** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 29615828 U1 19961212 - CREATIVE POOL TRENDSCOUTING GM [DE]

Cited by  
GB2525662A; GB2525662B; WO202055158A3

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29906531 U1 19990812**; CA 2298368 A1 20001013; EP 1044627 A2 20001018; EP 1044627 A3 20010228; JP 2000296019 A 20001024

DOCDB simple family (application)  
**DE 29906531 U 19990413**; CA 2298368 A 20000214; EP 00101902 A 20000131; JP 2000043712 A 20000222